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De gemeenteraad bijeen ter bespreking van het voorstel van burgemeester en wethouders, 
Gemeentestukken 2009 – 232, agendapunt 5b, inzake doorgang Koningspleinfestijn: 
 
overwegende dat : 

1. het tweejaarlijks organiseren van het Koningspleinfestijn, als één van de 
Ridderkerkse evenementen, door de Ridderkerkse raad uitermate wordt gewaardeerd 
en de financiële middelen daarvoor ook van harte beschikbaar zijn gesteld; 

2. de huidige financiële en economische situatie zeer zorgelijk is, zodat er zowel door 
het bedrijfsleven als overheid een sober uitgavenbeleid gevoerd moet worden; 

3. de beschikbare financiële middelen zeker in deze tijd op een verantwoorde wijze 
moeten worden uitgegeven; 

4. gelet op de oproep van de gemeenteraad op 19 februari j.l dat het college zich ervoor 
moest inzetten dat het Koningspleinfestijn doorgang zou vinden, maar dat er geen 
extra middelen beschikbaar werden gesteld voor het festijn; 

 
 van mening dat : 

1. er alleen in zeer dringende gevallen extra middelen beschikbaar gesteld moeten 
worden; 

2. van een dergelijke situatie naar onze mening geen sprake is; 
3. het in deze tijd een verkeerd signaal zou zijn wanneer we extra gelden voor het 

Koningspleinfestijn beschikbaar zouden stellen; 
4. er wellicht andere, noodzakelijkere zaken zijn die om extra ondersteuning verlegen 

zitten; 
 
doet een dringend verzoek aan het organisatiecomité: 
 

om een uiterste inspanning te plegen om het feest dit jaar dusdanig te organiseren dat 
het kan met een gemeentelijke bijdrage van € 75.000,-; 

 
verzoekt het college om: 
      1.   deze oproep over te brengen aan het organisatiecomité; 

2. wanneer hieraan geen gehoor gegeven kan worden een evenementenbureau te 
vragen een voorstel te doen om tot een Koningspleinfestijn te komen dat binnen de 
financiële middelen past, zodat er toch een door ieder gewenst feest kan komen. 

 
spreekt uit dat: 

de frequentie van het te houden Koningspleinfestijn in de komende jaren en de financiële 
ondersteuning daarvan mede bepaald zal worden door de binnenkort te voeren discussie 
over de evenementennota; 

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
De raadsleden, 
 
 
 
…………..      ………………….. 
C.J. Louter (ChristenUnie)        L.v.d Spoel  (VVD) 


